
ÅRSMÖTE STORGRUNDETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

Datum: 2010-05-20

Lokal: Folkets hus SkeUeftehamn

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas av Rune Sundbom.

§2 Lista mötesdeltagare
Deltagarlista skickades runt.

§3 Val av mötesordförande
Sven-Erik Johansson föreslår Anders Ögren till mötesordförande, valberedningen
föreslår Rune Sundbom till mötesordförande. Björn Lidman utses till rösträknare.
Årsmötet väljer Rune Sundbom till mötesordförande.

§4 FaststäUande av dagordning
Årsmötet godkänner dagordningen.

§5 Val av sekreterare för mötet
Årsmötet väljer Lena Hällgren till sekreterare.

§6 Frågan om mötet blivit behörigen utlyst
Sven-Erik Johansson hävdar att årsmötet ska kallas tre veckor innan. I stadgarna står det
tre veckor och kallelsen gick ut två veckor innan. Årsmötet beslutar ändå att mötet blivit
utlyst i behörig tid.

§7 Val av justeringsmän
Årsmötet väljer Lars Öström och Jan-Erik Lundgren att justera protokollet.

§8 Verksamhetsberättelsen
Verksarnhetsberättelsen läses upp och godkänns.

§9 Ekonomisk berättelse
Urban Bäckström redogör för den ekonomiska situationen. Han informerar om
amorteringar som är gjorda under året samt för kostnaderna för den nya
vattenanläggningen. Det framkom önskemål från Sven-Erik Johansson om att redovisa
vad som är driftskostnad och vad som är investeringskostnad. Årsmötet godkänner den
ekonomiska berättelsen.

§10 Revisionsberättelsen
Revisionsberättelsen läses upp och godkänns av årsmötet.

§11 Ansvarsfrihet
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för år 2009.



§12 Val av styrelse för år 2010
Till ny ordforande valdes Björn Kvarnström på 2 år
Urban Bäckström sitter kvar som kassör ytterligare 1 år och det samma gäller för Lars
Ahlström som sekreterare. Revisorerna, Margaretha Sundbom och Barbro Berglund
valdes ifjol på två år.

§13 Suppleanter (en från varje område - 3 st)
Till suppleanter valdes Ingemar Boberg, Gabriella Hahr och Kent Holmgren.

§14 Val av valberedning (Christer Berg avgår)
Rune Sundbom väljs till valberedningen på ett år, tillsammans med Stig Lidman, som
omväljs på ett år.

§15 Medlemsavgifter 2010
Rune redogör för medlemsavgifterna for 2010. VVS-installationen (2009) blev dyrare
än beräknat på grund av att man fick ta det på löpande räkning. Man fick byta panel på
pumphuset eftersom det var uppruttnat. Styrelsen vill därfor fororda en extra avgift i år
på 850 kr. Avgiften godkändes av årsmötet. Styrelsen vädjar att alla betalar in
resterande 3.400 kr i år for att kunna avbetala lånet och därmed minska kostnaderna.

§16 Anslutningsavgift
Ny anslutningsavgift for framtida nya medlemmar beslutas och sätts till 10.000 kr
per fastighet.

§17 Fondera pengar till vattnet
Årsmötet ger styrelsen frihet att fondera pengar for framtida underhåll (reparation av
pumpanläggning, byte av filtermassa m.m.).
En underhållsplan upprättas till nästa årsmöte.

§18 Försäljning av gamla filter
Årsmötet godkänner att det gamla filtret säljs. Ingen medlem vill köpa det.

§19 Skrivelse angående inkoppling av vatten
Rune läste upp en skrivelse från Maud Sibo-Johansson om att få köpa vatten, under
sommaren 2010 for 100 kr, av foreningen utan att vara medlem. Frågan diskuterades
och sedan blev det röstning. Björn Lidman var rösträknare och siffrorna blev att 13
röstade för att de skulle få köpa vatten och 15 röstade att de inte skulle få köpa vatten
utan att vara medlem. Hans Burman, Sven-Erik Johansson och Martin Eriksson
reserverade sig mot årsmötets beslut om att de inte ska får köpa vatten utan att vara
medlemmar och lämnade mötet. Även Torsten Johansson lämnade en skriftlig
reservation angående detta vid årsmötets avslutande.

§20 Utskick av faktura
Ordforande ställde frågan om när medlemmarna vill ha fakturan och om det är ok att
skicka den med kallelsen till årsmötet eller om man vill ha den separat. Årsmötet
godkände att fakturan ska komma i samband med kallelsen. Det framkom även
önskemål om att få fakturan via e-mail. Urban ser över om det är möjligt för de som har
e-postadresser. (På deltagarlistan skrev medlemmarna upp sin mailadress).



§21 Övriga frågor
I vinter har det gått mycket vatten. Under hela mars månad gjordes mätningar och det
gick konstant 8 kbmJdygn (för 3 året runt boenden! !l). Vilket ger ökade kostnader för
hela föreningen. "Läckan" tätades via ett telefonsamtal i april. Årsmötet bestämde att
det är förbjudet att lämna vattnet på för att förhindra att ledningar fryser under vintern.
Årsmötet bestämde att styrelsen har frihet att stänga av vattenledningen där man
misstänker att så sker.

§22 Avslutning
Ordförande förklarade årsmötet avslutat

Rune Sundbom
Ordförande

Lena Hällgren
Sekreterare

Lars Öström
Justerare

Jan-Erik Lundgren
Justerare


